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در دومین همایش مدیران سازمان حفاظت محیط زیست کشور در تبریز؛

تاکید استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم پرهیز از نگاه امنیتی به مسائل زیستمحیطی و
ضرورت اجتماعیسازی سیاستگذاریها در این حوزه/ درخواست استقرار هواپیمای ویژه

بارورسازی ابرها در استان

در دومین همایش مدیران سازمان حفاظت محیط زیست کشور که با حضور معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان

حفاظت محیط زیست کشور در تبریز برگزار شد، استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم پرهیز از نگاه امنیتی به مسائل

زیستمحیطی و اجتماعیسازی سیاستگذاریها در این حوزه تأکید کرد و خواستار استقرار یک فروند هواپیمای ویژه

بارورسازی ابرها در استان شد.

بهرام سرمست با اشاره به آلودگی هوای کلان شهر تبریز به عنوان یکی از چالش های زیست محیطی مهم، طرح احداث نیروگاه سیکل ترکیبی و بازتوانی نیروگاه حرارتی تبریز را در راستای کاهش

آلایندگی ها و صرفه جویی در منابع آبی استان مؤثر دانست.

استاندار آذربایجان شرقی، بحران دریاچه ارومیه را نه تنها بحران استانی، بلکه ابرچالشی ملی و فراملی خواند که احیای آن بدون مشارکت مردم، نهادهای مدنی و حمایت های بین المللی محقق

نخواهد شد.

وی تأکید کرد: ستاد احیای دریاچه نیز نیازمند احیاست و این احیا باید در راستای ارتقای ساختار مدیریتی ملی و با بهره مندی از منابع بودجه عمومی، صندوق توسعه ملی و ستاد مدیریت بحران

کشور انجام شود.

سرمست با اشاره به بهره برداری بی رویه از معادن، تخریب جنگل های ارسباران، مدیریت نامناسب پسماندها و فعالیت برخی صنایع آلاینده نظیر شرکت کاوه سودا در مراغه، خواستار اجرای دقیق

مصوبات زیست محیطی و نظارت جدی سازمان حفاظت محیط زیست بر این موارد شد.

استاندار آذربایجان شرقی توسعه متوازن صنعت و محیط زیست، تداوم طرح های احیای دریاچه ارومیه با نگاه ملی و بین المللی، حمایت از شرکت های دانش بنیان در حوزه انرژی های پاک و

بازیافت منابع، و همچنین افزایش اختیارات و منابع سازمان محیط زیست استان را از راهبردهای اصلی مدیریت استان عنوان کرد.

وی افزود: احداث نیروگاه های خورشیدی با ظرفیت قطعی ۳۲۱ مگاوات و توسعه آن تا ۴۵۰ مگاوات برای مراکز دانشگاهی، اداری و شهرک های صنعتی در دستور کار است. همچنین برنامه ریزی برای

گسترش خودروهای برقی و هیبریدی و کاهش آلایندگی ناوگان حمل ونقل عمومی استان در حال انجام است.

استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر نقش آموزش و فرهنگ سازی از سطوح پایه تا رسانه ها و محیط های صنعتی، خواستار کمک سازمان حفاظت محیط زیست به تسریع در اجرای پروژه انتقال آب

ارس برای تأمین آب شرب تبریز و شهرهای اطراف شد. به گفته وی، پساب این پروژه نیز می تواند در احیای دریاچه ارومیه مؤثر باشد.

وی در پایان با اشاره به مشارکت موفق خیرین در پروژه هایی مانند "شهر بدون گدا"، خواستار بهره گیری از این ظرفیت در حوزه محیط زیست شد و از رئیس سازمان حفاظت محیط زیست

درخواست کرد حمایت کامل از طرح های زیست محیطی استان به ویژه احیای دریاچه ارومیه داشته باشد.
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